
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 

Dne 4. listopadu 2024 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, J. Gurkovský (on-line), Z. Mlčoušek (ředitel soutěží), G. Kubíčková 
(on-line) (sekretář soutěží) 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Předpis stanovující zásady spolupráce orgánů 

KS projednala materiál. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit „bez připomínek“ do materiálu VV 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 7. 11. 2024 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 25/26 

KS projednala návrh vlastního materiálu. Již bez dalších připomínek. 

Počet účastníků CE ligových soutěží 26/27 

KS projednala vlastní materiál. Bez připomínek. 

Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

KS projednala materiál. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit „bez připomínek“ do materiálu VV 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 7. 11. 2024 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2026/2027 do 2028/2029 

Členové KS projednali materiál. Proběhla jen krátká diskuze nad nově zavedeným systémem soutěže dorostenců. 
V současné době však KS nemá žádné další návrhy. 

- Úkol: předložit návrh materiálu na listopadové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 11. 11. 2024 

Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

Členové KS projednali materiál doplněný o připomínky z minulého jednání KS. 

- Úkol: předložit návrh materiálu na listopadové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 11. 11. 2024 

Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

KS krátce projednala loňskou podobu materiálu s jeho možnými úpravami. KS se bude materiálem více zabývat na svém 
prosincovém jednání. 

- Úkol: předložit návrh materiálu na prosincové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 28. 11. 2024 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o stavu soutěží (aktuální průběh) 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali KS o průběhu pohárových a ligových soutěží. Členové KS vzali informace na 
vědomí. 



 

 

Žádost o povolení hodinek 

Z. Mlčoušek předal KS žádost o povolení používání hodinek při utkání, bez překrytí hodinek potítkem nebo rukávem. 
Důvodem žádosti jsou zdravotní komplikace hráčky, které však, dle lékařem doložené zprávy, spočívají v možnosti 
sportovat za podmínky, že na hale bude přítomno AED. KS se shodla, že není možné vydávat povolení na záležitosti, 
o nichž se zpráva lékaře nezmiňuje. Členové dále shledali zprávu nejasnou vzhledem k uvedené době platnosti. 

- Úkol: informovat region o názoru KS 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 8. 11. 2024 

Dne 5. 11. 2024 zapsala G. Kubíčková 

Další jednání KS proběhne dne 2. 12. 2024 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno ve 19:47 hodin. 


